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Schriftelijke vragen 

ex Artikel 36 Reglement van Orde gemeenteraad Wassenaar 
 

 

Datum 17 oktober 2023 Datum verzending 17 oktober 2023 

Uw kenmerk   Bijlage 0 

Ons zaaknummer   Z/23/079929   

    

Onderwerp 

Realisatie centrumplan 

  

 

 

Geachte Raad, 

Door raadslid Gankema van Lokaal Wassenaar zijn op 26 september jl. vragen gesteld met 

betrekking tot de realisatie van het centrumplan. Beantwoording van deze vragen treft u hieronder 

aan. 

Door de Raad verstrekt krediet voor realisatie centrumplan: 

1) Kan het college aangeven bij welke besluiten de Raad krediet heeft verstrekt om het 

centrumplan te realiseren en voor welk bedrag? (datum besluit en bedrag krediet) 

2) Hoeveel is de kredietverstrekking onder vraag 1 in totaal? 

3) Is het naar mening van het college juridisch toegestaan om met de winnaar van de 

aanbesteding anderhalf jaar dato te onderhandelen over een verhoging van de offerte om zo tot 

een nieuwe overeenkomst te komen of zou het beter zijn om een nieuwe aanbesteding uit te 

schrijven? 

Vraag 1: Kan het college aangeven bij welke besluiten de Raad krediet heeft verstrekt 

om het centrumplan te realiseren en voor welk bedrag? (datum besluit en bedrag 

krediet) 

Antwoord: Er zijn vier kredieten beschikbaar gesteld. 
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a. Een krediet van € 75.000 voor een openbaar toilet Centrum Wassenaar (besluitvorming 

Voorjaarsnota 2020 raadsbesluit d.d. 14 juli 2020) 

b. Een krediet van € 350.000 voor de Beeldkwaliteit Winkelhaak (besluitvorming via 

investeringsplan (slot)pag. 200 begroting 2020-2023 raadsbesluit d.d. 30 oktober 2019) 

c. Een krediet van € 1.000.000 voor Uitvoering Beeldkwaliteitsplan 2021 (besluitvorming via 

investeringsplan (slot)pag. 202 Begroting 2021-2024 raadsbesluit d.d. 27 oktober 2020) 

d. Een krediet van € 1.315.000 voor Uitvoering Beeldkwaliteitsplan 2022 (besluitvorming via 

investeringsplan (slot)pag. 185 Begroting 2022-2025 raadsbesluit d.d. 26 oktober 2021) 

Vraag 2: Hoeveel is de kredietverstrekking onder vraag 1 in totaal? 

Antwoord: Er is in totaal € 2.740.000 aan investeringskredieten verstrekt door de raad. 

Vraag 3: Is het naar mening van het college juridisch toegestaan om met de winnaar van 

de aanbesteding anderhalf jaar dato te onderhandelen over een verhoging van de offerte 

om zo tot een nieuwe overeenkomst te komen of zou het beter zijn om een nieuwe 

aanbesteding uit te schrijven? 

Antwoord: Ja, dat is juridisch toegestaan, de opdracht valt niet onder de Europese Richtlijn en 

opnieuw aanbesteden is afhankelijk van wat de gesprekken tussen de aannemer en de gemeente 

opleveren, zoals ook vermeld in het interpellatiedebat door de portefeuillehouder. In het 

raadsvoorstel wordt hierop teruggekomen zoals aangeven.  

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

 

drs. K.D. Handstede, drs. L.A. de Lange, 

gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 

 


